

Protokoll vid möte 2024-01-17

Mötestid: 17:15-18:08

Plats: TP43



1. Mötets öppnande	Jonas Larsson öppnade mötet 17.16.
2. Val av justerare	Carl Sundquist och Anthony Fredriksson valdes till justerare.
3. Mötets behöriga utlysande	Mötet var behörigt utlyst.
4. Adjungeringar	Fanny Lundgren Hamrebjörk Ida Hagsten Johanna Hedlund
5. Fastställande av föredragslista	Föredragslistan godkändes.
6. Närvaro från styrelsen	Jonas Larsson Anthony Fredriksson Carl Sundquist Agaton Långh Rasmus Ampén Viktor Blyberg Amanda Svensson Elsa Bylin
7. Föregående mötesprotokoll	Föregående mötesprotokoll godkändes.
8. Avstämning föregående möte	<i>Jonas:</i> Genomföra julaktivitet. Stötta poster. Klart. <i>Anthony:</i>

Skall undersöka utfallet av våran strategiska äskning. Kontakta Simon gällande vad vi behöver betala för EDGB-LOGIN. I januari skall Anthony påbörja äskningsredovisningen för 2023. **Klart.**

Carl:

Bjudit in Sweco och Postnord till lunchföreläsning. Kolla mer på prislista. Träffa utskott. **Saknar kontaktperson på postnord, ej träffat utskott, övrigt klart.**

Henrik:

Skall kontakta alumni Tobias med flera. **Ej närvarande.**

Johanna:

Ska på AMO-råd imorgon, börjar bli dags för AMO-projekt. **Ej närvarande.**

Agaton:

Ha möte med utskott. Fortsätta jobba med Logistikresan. **Klart.**

Stina:

Utvärdering av ovveinvigningen nu på fredag. Möte med utskott på onsdag, gå igenom vad respektive grupp i utskottet har genomfört. Bestämma biljettpris. Hålla i julaktivitet. **Ej närvarande, utvärdering och julaktivitet genomförd.**

Rasmus:

	<p>Bli klar att beställa märken innan nyår. Städa mailen, hemsidan och G-suite. Klart.</p> <p><i>Viktor:</i> Sätta igång med kursutvärderingar i januari. Klart.</p>
9. Projektledare LOGIN	<p><i>Moa:</i> Ej närvarande</p>
10. General Familjen	<p><i>Amanda:</i> Har fått namnskylt till Igor. Skall planera barnens aktiviteter som äger rum under våren.</p>
11. Festerichefer	<p><i>3Cant Elin:</i> Ej närvarande</p> <p><i>Escort Ida:</i> Planerar nattklubb och sittning som kommer senare under våren.</p> <p>Har i samråd med Escape och ordförande beslutat att efter sittande styrelse lägga ner föreningen. Ser ett behov av en omorganisering och är villiga att stötta ev. nytt festeri som startas som utskott under Logistiksektionen.</p>
12. Eloise	<p><i>Fanny:</i> Fanny är just nu själv i föreningen, svårt att värva personer. Behöver stöd av Logistiksektionen om hon ska fortsätta söka eller lägga ner.</p> <p>Vill bolla idéer om eventuella aktiviteter för att kunna marknadsföra sig med också finnas till för tjejerna på logistikprogrammen och ED.</p>

	Damsittningen som planeras ihop med Mette och Nora börjar närma sig och biljetterna släpps måndag nästa vecka.
13. Event	<i>Stina:</i> Ej närvarande.
14. Kassör	<i>Anthony:</i> Håller på med äskningsredovisning för 2023. Har lånat ut 45 000 till EDGB LOGIN.
15. Info & PR	<i>Rasmus:</i> Märkena för Logdansen har anlänt. Ser ut som ett märke. Fakturan har vidarebefordrats till kassören. Har uppdaterat hemsidan. Har gjort så att alla mejl äldre än fyra år raderas. Det gillar GDPR. Hemsidan är uppdaterad med de nya styrelsemedlemmarna.
16. Alumniansvarig	<i>Henrik:</i> Ej närvarande.
17. Näringslivsansvarig	<i>Carl:</i> Sweco var ej intresserade av lunchföreläsning. Ahlsell mejlade och är otroligt intresserade av att hålla i en lunchföreläsning och har jättestort lager (mycket bra). Ska försöka få ordning på det här tills logistikveckan.
18. Arbetsmiljöombud	<i>Johanna:</i> Ej närvarande.
19. Ordförande	<i>Jonas:</i> Haft möte med KTS-avdelningen gällande det nya programmet DUT och rekrytering till de äldre programmen. Ett tätare samarbete diskuterades mellan avdelningen och styrelsen.

	<p>KTS-avdelningen går all in med marknadsföring på sociala medier och deltagande i podd. Diskuterade att slå ihop hemmissionering med deras presentationer på gymnasieskolor.</p> <p>Planerar att städa och inventera i förrådet.</p> <p>Amanda: Kollat igenom driven (it's a mess). Suttit med på möte med KTS-avdelningen.</p>
20. Rekrytering	<p><i>Agaton:</i> Det har inte hänt jättemycket. Har ej svarat den gymnasieskolan som var intresserad av Logistikresan. Väntar besked ang budgeten för eventet från LinTek som har skickat ärendet vidare till nämnden. Möte med utskottet imorgon.</p> <p>Öppet hus snart, skall svara på ett mejl ang evenemanget att det är av intresse att delta. Om övriga i styrelsen har tips på coola grejer att visa upp på öppet hus är det varmt välkommet.</p>
21. Studienämndsordförande	<p><i>Elsa:</i> Utvärderingarna är igång. Finns inte mycket att säga om dessa. Men det är Gyllene Moroten på tapeten. Nomineringsformuläret är öppet 29/1-18/2. Något roligare skall göras av nomineringarna som styrelsen skickar in jämfört med förra året.</p> <p>En fet kick-off är planerad för alla klassreppar-hjältar.</p> <p>Möte med nämnden imorgon.</p>

	<p>11 utvärderingar gjordes förra perioden.</p> <p><i>Viktor:</i> Inget att tillägga.</p>
22. Övriga frågor	-
23. Nästa möte	<p>Nästa lunchmöte är: 2024-01-24 Nästa kvällsmöte är: 2024-01-31</p>
24. Att göra till nästa möte	<p><i>Jonas:</i> Städa och/eller inventera förråd. Informellt inventera driven. Stötta samtliga poster (eller de som vill ha hjälp).</p> <p><i>Anthony:</i> Färdigställa äskningsredovisningen.</p> <p><i>Carl:</i> Fortsatt kontakt med Ahlsell och Postnord, möte med det eminenta utskottet.</p> <p><i>Henrik:</i></p> <p><i>Johanna:</i></p> <p><i>Agaton:</i> Möte med utskottet imorgon, fortsätta planera med Logistikresan.</p> <p><i>Stina:</i></p> <p><i>Rasmus:</i> Ska försöka ta bort en del emailkonton. Ändra emailkonton för snordf-posterna. Städa på hemsidan, lägga in utrymme för</p>

	<p>exjobbannonser och kanske gömma barnvakteriet.</p> <p><i>Elsa:</i> Ska göra kursutvärderingar, ha kick-off, gå på nämndmöte, gå på ppg-möte, dra igång processen med gyllene moroten.</p> <p><i>Viktor:</i> Samma.</p> <p><i>Amanda:</i> Inventera förrådet (få nyckeln till förrådet, fördelaktigt).</p>
25. Mötets avslutande	Jonas Larsson avslutade mötet 18.08.

Protokoll fört av:

Justering:

Amanda Svensson

Jonas Larsson

.....

.....

Carl Sundquist

.....

Anthony Fredriksson

.....